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Kunnanjohtaja Olli Riikonen kävi tervehtimässä vanhusneuvostoa.  
 
Vanhusneuvostoa kiinnosti erityisesti ote-asiat eli palveluiden siirtyminen 
1.1.2020 alkaen Siun Soten hoitoon. Soten kustannukset ovat 2018 ja 2019 olleet 
samat, mutta nyt ensimmäistä kertaa nähdään palvelutuotannon todellinen 
kustannustaso, joka vaikuttaa sitten 2021 eteenpäin. Sopimuksissa ei ole 
määrätty, montako lääkäriä Tohmajärvellä tulee olla, vaan palvelujen 
saatavuudelle on määritetty tavoitteet.   

 
 6.2. klo 17 järjestetään valtuustosalissa Sote-ulkoistuksen päätösseminaari, jonne 
kaikki ovat tervetulleita. 
 
Kunnanhallituksen ja vanhusneuvoston välisessä viestinnässä ja yleensäkin 
vanhusneuvoston roolin sisäistämisessä nähtiin petraamisen varaa. Tuntui, että 
esim. lausuntoja ei ole pyydetty vanhusväestöä koskeviin asioihin, esimerkkinä 
koulurakentamisen esteettömyysasiat ja liikuntahallin kalustus. Kirjastolta on kyllä 
kyselty kokoustilatarpeista, siitä kiitokset.  

  
    
    
    
 
 


